
21 501-32  Landbouw- en Visserijraad  

    

   Verslag van een schriftelijk overleg  

    

 

Binnen de vaste commissie voor Landbouw, Natuur en Voedselkwaliteit hebben de 

onderstaande fracties de behoefte vragen en opmerkingen voor te leggen aan de minister van 

Landbouw, Natuur en Voedselkwaliteit over de geannoteerde agenda van de Landbouw- en 

Visserijraad van 14 en 15 oktober 2019 (Kamerstuk 21 501-32, nr. 1198). 

 

De op 7 oktober 2019 toegezonden vragen en opmerkingen zijn met de door de minister van 

Landbouw, Natuur en Voedselkwaliteit bij brief van … toegezonden antwoorden hieronder 

afgedrukt.  

 

De voorzitter van de commissie, 

Kuiken 

 

Adjunct-griffier van de commissie, 

Goorden 

 

 

Inhoudsopgave 

 

I Vragen en opmerkingen vanuit de fracties 

 Vragen en opmerkingen van de leden van de VVD-fractie 

 Vragen en opmerkingen van de leden van de CDA-fractie 

 Vragen en opmerkingen van de leden van de D66-fractie 

 Vragen en opmerkingen van de leden van de GroenLinks-fractie 

 Vragen en opmerkingen van de leden van de SP-fractie 

 Vragen en opmerkingen van de leden van de PvdD-fractie 

II Antwoord / Reactie van de minister 

III Volledige agenda 

 

 

I  Vragen en opmerkingen vanuit de fracties 

 

[Knip] 

 

Vragen en opmerkingen van de leden van de PvdD-fractie 

 

Landbouwgif 

De leden van de Partij voor de Dieren-fractie vinden het van het grootste belang dat de 

minister inzet op een daadwerkelijke uitvoering van het voorzorgsprincipe als het om 

landbouwgif gaat. Afgelopen maand is Nederland wederom geconfronteerd met het verband 

tussen het gebruik van landbouwgif en de ziekte van Parkinson op relatief jonge leeftijd, in 

een uitzending van Zembla. Voor de minister kan dit overigens geen nieuws zijn, omdat de 

Gezondheidsraad al in 2014  voor dit verband waarschuwde. De toenmalige staatssecretaris 

van Infrastructuur en Milieu stelde in het algemeen overleg Gewasbeschermingsmiddelen van 

19 februari 2014: "Concreet neemt het kabinet het advies over en gaat voortvarend aan de 

slag." Deze leden zien anno 2019 nog steeds niks van die voortvarendheid terug en vinden het 














